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Číslo 4/2023, prosinec 2023 

 

Výběr z jednání zastupitelstva obce 

Zastupitelstvo obce – 3. října 2023 

 

▪ Starosta obce předložil ke schválení Dodatek č. 2 ke smlouvě 

o nájmu „Bufetu ve sportovním zařízení obce Rasošky“ ze dne 

1. 9. 2020, jehož předmětem je zvýšení nájemného na 2 000,- Kč 

měsíčně a převedení plateb za energie a služby na pronajímatele. 

Dodatek smlouvy byl schválen. 

▪ Starosta obce předložil ke schválení Smlouvu o právu provést 

stavbu inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti mezi obcí 

Rasošky a Správou silnic Královéhradeckého kraje. Tato smlouva 

je nezbytnou přílohou ke stavebnímu povolení na kanalizaci 

v obci. Předmětem smlouvy je také vratná kauce ve výši 716 925,- 

Kč, která je splatná 5 dní před zahájením stavby. Po splnění 

smluvních podmínek bude 50 % kauce vráceno po dokončení 

stavby a zbývajících 50 % bude vráceno po uplynutí záruční lhůty 

5 let. Smlouva byla schválena. 

▪ Starosta obce podal informace ohledně současného dění okolo 

Agrivoltaiky. Zejména, že do nového územního plánu obce 

Rasošky byl zanesen text: „ve všech plochách nezastavěného 

území se vylučuje umisťování výroben a zdrojů energie.“ Tento 

nový územní plán je nicméně stále v procesu tvorby. K „velké“ 

FVE byla investory představena na webových stránkách 

vizualizace záměru výstavby agrivoltaiky. Toto lze shlédnut 

na https://www.agrivoltrasosky.cz/projekt-rasosky/ a tento odkaz 

bude možno nalézt i na stránkách obce Rasošky. Na těchto 

stránkách můžou občané vyjádřit své náměty a připomínky. 

https://www.agrivoltrasosky.cz/projekt-rasosky/
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Zastupitelstvo obce – 7. listopadu 2023 

 

▪ Starosta obce předložil ke schválení Smlouvu o budoucí smlouvě 

o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-

2026111 se společností ČEZ Distribuce, a.s. Smlouva se vztahuje 

k rekonstrukci distribuční soustavy v ulici v Lumerách. Obci 

za věcné břemeno dle smlouvy přísluší jednorázová náhrada 

ve výši 49 995,- Kč. Obec má v plánu výkopových prací využít 

a spojit daný výkop s pokládkou kabelu veřejného osvětlení 

a veřejného rozhlasu. Smlouva byla schválena. 

▪ Starosta obce předložil ke schválení Pověření starosty na zajištění 

5 nabídek na instalaci fotovoltaiky na budovu Sport klubu č.p. 

230. Zadání bude znít - Žádáme o cenovou nabídku pro instalaci 

fotovoltaiky na budovu Sport klubu č. p. 230. Termín dodání 

nabídky 6. 12. 2023 do 16 hodin. Termín zhotovení díla do 31. 5. 

2024. Nabídky od dodavatelů budou zastupitelstvu předloženy 

na jeho zasedání v prosinci. Pověření starosty k oslovení 

dodavatelů bylo schváleno. 

▪ Starosta obce předložil ke schválení Záměr o prodeji vozidla. 

Jedná se o staré požární vozidlo AVIA A 30 K, které bylo 

nabídnuto okolním sborům a ty o něj zájem neprojevily. 

Do dnešní doby zájem projevila pouze jedna soukromá osoba. 

Záměr o prodeji byl schválen. 

▪ Starosta obce předložil ke schválení Dodatek č. 1 ke Smlouvě 

o pachtu a provozování vodovodu pro veřejnou potřebu, uzavřené 

dne 28. 5. 2019 mezi obcí Rasošky a Městské vodovody 

a kanalizace s.r.o. Jaroměř. Současně je roční pachtovné 

stanoveno na 80 000,- Kč, dle dodatku by se mělo od 1. 1. 2024 

zvýšit na 95 000,- Kč. Dodatek byl schválen. 

▪ Žádost o navýšení rozpočtu ZŠ a MŠ Rasošky - Zastupitelstvo 

obce rozhodlo o projednání navýšení provozního příspěvku 

o 281 900,- Kč. V této částce je mimo jiné zahrnuto navýšení cen 
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energií o 109 000,- Kč. Ing. Monika Zmítková uvedla, že kromě 

navýšení nákladů na energie došlo také k nečekaným vícepracím 

s rekonstrukcí elektriky. Po diskuzi o navýšení rozpočtu 

a možnostech náhledů do účetnictví bylo hlasováno o navýšení 

provozního příspěvku ZŠ a MŠ Rasošky o 281 900,- Kč. 

Navýšení provozního příspěvku nebylo schváleno. 

Zastupitelstvo obce – 21. listopadu 2023 

▪ Starosta obce předložil k projednání navýšení provozního 

příspěvku ZŠ a MŠ Rasošky o 281 900,- Kč, které na předchozím 

zastupitelstvu nebylo schváleno. Mezitím proběhla plánovaná 

kontrola příspěvkové organizace finančním výborem, na kterou 

byli pozváni i zastupitelé. Zde bylo ověřeno, že navýšení rozpočtu 

bylo zapříčiněno hlavně rekonstrukcí v letních měsících 

a navýšením nákladů na energie. Navýšení provozního příspěvku 

bylo schváleno. 

▪ Starosta obce předložil ke schválení Darovací smlouvu s Městem 

Jaroměř. Předmětem této smlouvy je dar na provoz organizační 

složky města Jaroměř s názvem Pečovatelská služba. Tato 

Pečovatelská služba v obci Rasošky poskytuje sociální služby. 

Tento dar se vztahuje k období květen až říjen 2023, zahrnuje 

3 místní občany a je ve výši 38 898,- Kč. Darovací smlouva byla 

schválena. 

Zastupitelstvo obce – 12. prosince 2023 

▪ Starosta obce předložil Smlouvu o smlouvě budoucí 

s Římskokatolickou farností Josefov, ohledně které bylo 

informováno na předchozích zastupitelstvech. Cena požadované 

přeložky kabelového vedení odpovídá hodnotě nabytých 

pozemků. Časová realizace přeložky je závislá na ČEZu, 



 

4 

 

předpokládá se první polovina roku 2024. Smlouva o smlouvě 

budoucí byla schválena. 

▪ Starosta obce informoval o výsledku vyvěšení Záměru prodeje 

hasičského automobilu. Přihlásil se pouze jeden zájemce – pan 

Martin Čech, Doubravice – s nabídkou 10 000,- Kč. Prodej 

hasičského automobilu byl schválen. 

▪ Zastupitelé obdrželi návrh Obecně závazné vyhlášky o místním 

poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci 

od 1. 1. 2024. Touto vyhláškou se mění výběr poplatku podle 

kapacity soustřeďovacích prostředků (podle velikosti popelnice 

a četnosti svozu – 14denní nebo měsíční). Obecně závazná 

vyhláška o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci byla schválena. 

▪ Zastupitelé obdrželi návrh Obecně závazné vyhlášky o místním 

poplatku ze psů od 1. 1. 2024. Místní poplatky ze psů zůstaly 

v nezměněné výši, došlo pouze k formálním úpravám dle 

aktualizace zákona o místních poplatcích. Obecně závazná 

vyhláška o místním poplatku ze psů byla schválena. 

▪ Byl předložen návrh Střednědobého výhledu obce na roky 2025 – 

2027. Na roky 2025 – 2026 je naplánována investice do veřejné 

kanalizace obce a poté je naplánována investice na opravu 

vozovky a chodníku v Lumerách. Střednědobý výhled obce 2025 

– 2027 byl schválen. 

▪ Byl předložen návrh na pověření starosty obce na podání žádosti 

o dotaci na opravu Požární Zbrojnice. Plánuje se položit nová 

střešní krytina a zpevnění vjezdu. Pověření starosty bylo 

schváleno. 

▪ Starosta obce předložil návrh na zrušení výběru dodavatele 

na FVE na Sport klub. Důvodem je absence položek v rozpočtu 

zakázky, konkrétně revize a projektová dokumentace skutečného 

provedení. Zrušení výběru dodavatele bylo schváleno. 
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▪ Bylo předloženo nové pověření starosty ke zajištění nabídek 

na výběr dodavatele na FVE na Sport klub. Kromě přidání 

položek do rozpočtu zakázky bude také striktně požadováno 

předložení nabídky v listinné podobě a rozšířen výběr oslovením 

minimálně 7 dodavatelů. Pověření starosty bylo schváleno. 

▪ Starosta obce předložil rozpočtové opatření č. 9 ve výši 281 900,- 

Kč – navýšení provozního příspěvku ZŠ a MŠ Rasošky. 

O navýšení provozního příspěvku bylo rozhodnuto již 

na předchozím zastupitelstvu obce. Rozpočtové opatření č. 9 bylo 

schváleno. 

▪ Starosta obce předložil návrhy o poskytnutí darů z rozpočtu obce 

na rok 2024. Také předložil návrh o hodnotě balíčků pro jubilanty 

a hodnotě dárků na vítání občánků, oboje v hodnotě 1 000,- Kč. 

Dále předložil ke schválení odměny členům komisí ve výši 150,- 

Kč/hod. Schváleno. 

▪ ZŠ a MŠ Rasošky předložila obci návrh rozpočtu na rok 2024 

s příspěvkem od obce ve výši 2 514 000,- Kč. Rozpočet byl 

schválen. 

▪ Starosta obce dal hlasovat o rozpočtu obce na rok 2024 

s celkovými příjmy ve výši 17 790 000,- Kč a celkovými výdaji 

ve výši 14 510 000,- Kč se závaznými ukazateli – paragrafy. 

Rozpočet je přebytkový. Rozpočet se liší od střednědobého 

výhledu pro tento rok z důvodu zatím neproběhlé investice 

do veřejné kanalizace (čeká se na stavební povolení). Rozpočet 

byl schválen. 

▪ Starosta obce přednesl návrhy odměn projednaných na pracovní 

schůzce. Odměny členů zastupitelstva dle Přílohy k zákonu 

č. 128/2000 Sb. Odměna neuvolněného starosty ve výši 90 % ze 

státem předepsaného tarifu pro rok 2024. Odměna neuvolněného 

místostarosty ve výši 90 % ze státem předepsaného tarifu pro rok 

2024, snížená o 2000 Kč za funkci správce hřiště, kterou bude 

vykonávat pan Miloš Exnar. Odměna předsedy výboru ve výši 



 

6 

 

100 % ze státem předepsaného tarifu pro rok 2024. Odměna člena 

výboru ve výši 100 % ze státem předepsaného tarifu pro rok 2024. 

Odměna člena zastupitelstva ve výši 100 % ze státem 

předepsaného tarifu pro rok 2024. V případě kumulace dvou 

odměn, se celková odměna poníží na 73 % ze součtu těchto dvou 

odměn. Všechny tyto odměny budou náležet zastupitelům od 1. 1. 

2024. Bylo schváleno. 

Životní jubileum v období října až prosince 2023 oslavili: 

  

Jandíková Jiřina 70 let   Kuchařík Milan  70 let 

Špryňar Josef  80 let  Čapková Lidmila 85 let 

Pouznarová Jana 85 let 

 

Všem jubilantům přejeme hodně zdraví a spokojenosti! 

 

 

Vánoční slovo starosty obce 

Vážení spoluobčané, 

letos po mnoha letech jsme vánoční stromek rozsvítili v pravé vánoční 

atmosféře se sněhem a mrazem. A tímto nastal čas bilancovat a plánovat. 

V uplynulém roce, tak jako každý jiný, se investovalo, budovalo 

a rekonstruovalo. Za zmínku stojí:  

– nákup nového vozidla pro potřeby SDH, 

– nové osvětlení multifunkčního hřiště, 

– rekonstrukce elektrorozvodů v základní škole,  

– výměna lamp veřejného osvětlení po obci a na Dolním Plese 

za úsporné ledkové (kromě ulice v Lumerách). 
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Pro nastávající rok obec plánuje: 

– vybudovat fotovoltaiku na střeše Sport klubu pro potřebu obce 

(na tuto akci je rozjednaná dotace),  

– opravu hasičské zbrojnice - výměna střešní krytiny a nový 

zpevněný vjezd (na tuto akci budeme žádat o dotaci),  

– rekonstrukci parčíku s dětským hřištěm u prodejny potravin 

(budeme usilovat o dotaci). 

Jak jsme již informovali, v ulici Lumerách proběhne v první polovině 

příštího roku rekonstrukce elektrických rozvodů na náklady ČEZu 

a s tímto současně bude obec instalovat nové veřejné osvětlení a veřejný 

rozhlas. 

Tímto spolupráce s ČEZem nekončí, na konci letošního roku začaly 

projektové práce na rekonstrukci el. rozvodů v ulici v Chalupách 

s termínem realizace v druhém pololetí příštího roku. 

A dnes již víme o další etapě, na které se začne projektovat po novém 

roce a tou jsou ulice Ve Vsi a Školní s plánovanou realizací v roce 2025. 

Všechny dotčené nemovitosti budou písemně ČEZem osloveni. 

Vážení spoluobčané závěrem Vám všem chci za sebe a za všechny 

zastupitele popřát do nového roku hodně zdraví, spokojenosti a pohody 

v rodinné kruhu. 

      Oldřich Rezek 

          starosta obce Rasošky 
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Obecní úřad Rasošky 

Děkuje: 

• SDH Rasošky za uspořádání akce Dlabání dýní, ozdobení 

a rozsvícení vánočního stromku, 

• Kulturnímu výboru za uspořádání přednášky pana Zdeňka 

Bardona a za uspořádání akce Strašidelná náves, 

• TJ Rasošky a kulturnímu výboru za Mikulášskou nadílku, 

• Sportovnímu klubu za HospoQvíz, 

• zahrádkářům za úklid hřbitova a instalaci betlému, 

• všem organizacím, firmám a jednotlivcům v obci za celoroční 

spolupráci. 

 

Informuje: 

• v sobotu 6. ledna v naší obci proběhne tradiční Tříkrálová sbírka, 

• skládka klestí – roští bude do 16. 2. 2024 zavřena, 

• upozorňujeme majitele osobních aut, aby neparkovali na vozovce 

z důvodu zimní údržby. 

 

Dovolená na OÚ o vánočních svátcích  

27. 12. - 29. 12. 2023 

 

Informace o poplatcích za komunální odpad v roce 

2024 

Stejně jako v minulých letech dochází k opětovnému nárůstu cen 

za svozy odpadů, které pro naši obec zajišťuje společnost Marius 

Pedersen. 
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V příštím roce se mění systém výběru poplatků za komunální odpad 

od domu. Tuto změnu vyvolaly především tři důvody: 

1. Svozová společnost umožňuje kromě dříve nastaveného 

čtrnáctidenního svozového cyklu i měsíční svozový cyklus. 

2. Stále se jako obec potýkáme s nedostatečným tříděním odpadu, 

kdy tříděný odpad (plasty, papír, sklo, kov, tuky, bioodpad) končí 

v popelnicích pro komunální odpad, a tak zbytečně finančně 

zatěžuje naši obec a potažmo spoluobčany, kteří odpad třídí. 

Zatímco za tříděný odpad dostáváme odměnu od EKO-KOMu, 

která pokrývá zhruba 70% nákladů, u komunálního odpadu, který 

je po nebezpečném odpadu na likvidaci odpadem nejdražším, 

platíme zbytečně velké částky. 

3. Z výše uvedených důvodů chceme použít spravedlivější způsob 

pro spoluobčany, kteří již nyní odpad třídí a zároveň donutit 

všechny ostatní, aby třídit začali. 

Systém výběru poplatků v roce 2024 bude za velikost (litry) popelnice 

a četnosti svozů pro každou nemovitost. Za 120l popelnici při 

čtrnáctidenním cyklu svozu vychází poplatek 2400,- Kč. Při měsíčním 

cyklu svozu pak 1200,- Kč. Pro občany, kteří jsou v důchodovém věku 

a v nemovitosti bydlí sami, je stanoven za podmínky měsíčního svozu 

poplatek 550,- Kč. 

Poplatky budou zálohově vybírány v průběhu měsíce února 

do 15. března. V případě elektronické platby je možnost úhrady na účet 

obce (KB 6624551/0100, variabilní symbol: 1337+Vaše číslo popisné, 

lépe uvést i příjmení do textu) s tím, že po uhrazení platby Vám budou 

známky průběžně doručeny do Vašich poštovních schránek. Tímto 

opatřením bychom chtěli zvýšit procento obyvatel, kteří budou poplatek 

hradit elektronicky bez nutnosti návštěvy OÚ. Pozor, pokud chcete využít 

platby na účet, platbu je možné zasílat až po 1. 1. 2024 do 15. 3. 2024. 
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Pro obyvatelé, kteří nemají možnost hradit poplatek elektronicky, budou 

k dispozici úřední hodiny obecního úřadu. O tomto budete pochopitelně 

v únoru znovu informováni na úředních stránkách obce a obecním 

rozhlasem. 

Svoz komunálního odpadu v roce 2024 bude stejně jako v roce 2023 a to 

každý sudý pátek. To znamená, že poslední svoz v tomto roce proběhne 

29. 12. 2023, následný bude 12. 1. 2024 pro čtrnáctidenní cyklus svozu. 

První svoz v roce 2024 pro měsíční cyklus svozu proběhne také 12. 1. 

2024 a následně 9. 2. 2024. 

Přílohou ke zpravodaji přikládáme leták se souhrnem informací pro rok 

2024 společně s informacemi o správném třídění odpadu. 

Množství vyprodukovaného komunálního (směsného) a tříděného 

odpadu v kg za rok 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sběrná místa na tříděný odpad 

 

 

 

 

 

 

Ing. Pavel Pouznar 
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Vyhodnocení petice proti výstavbě fotovoltaické 

elektrárny  

Dne 21. září 2023 předali zástupci petičního výboru představitelům obce 

Rasošky petici na 51 ověřených arších obsahujících 1079 podpisů. 

Pod petici se podepsali rezidenti obcí Vlkov, Rasošky a Nový Ples, dále 

občané z přilehlých obcí jako Smržov, Černožice a další. 

Petice je proti výstavbě fotovoltaických elektráren v blízkosti obydlí 

a na obhospodařované půdě. Z množství podepsaných je zřejmé, že proti 

tomuto záměru se staví většina zletilých rezidentů ve všech třech 

dotčených obcích. V Rasoškách se vyslovilo proti záměru 340 voličů. 

Ve Vlkově 234 voličů a na Novém Plese se vyslovilo proti záměru 170 

voličů. 

Petice vyvolala zájem i v sousedních vesnicích a podepsalo se pod ni 

nemálo rezidentů ze Smržova, Černožic a z dalších obcí – celkem 335 

podpisů. Po uzavření petice se stále hlásí lidé z okolí, se zájmem připojit 

svůj podpis proti FVE. 

Obec Vlkov na stránky obce umístila vyjádření k Petici 

https://www.obecvlkov.cz/aktualita/5107-vysledek-projednani-petice-

proti-vystavbe-fotovoltaicke-elektrarny. 

Vítězslav Holínský 

                 mluvčí petičního výboru 
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Kulturní výbor  

 

Vážení spoluobčané, 

 

zima už se přihlásila v plné síle, ale my si společně připomeneme 

příjemné podzimní dny. V říjnu proběhla již druhá sbírka šatstva 

pro Diakonii Broumov, kterou velká část nejen rasošských občanů ráda 

využila. O jarním termínu sbírky budete opět včas informováni. V sobotu 

28. 10. 2023 se na obecním úřadě uskutečnila přednáška pana Zdeňka 

Bardona s názvem „Mojí milenkou je vesmír“, kterou si nenechalo ujít 

téměř 30 posluchačů. Letošní Strašidelná stezka měla proběhnout 

v neděli 5. 11. 2023 od hasičské zbrojnice, ale bohužel počasí nám 

tentokrát nepřálo, a tak jsme narychlo program přesunuli k obecnímu 

úřadu, kde byly pro děti připraveny dvě soutěže a ani letos nechyběla 

návštěva Krampus čertů, kteří si přivezli posilu v podobě opravdu hodně 

ošklivé čarodějnice. Jsme velice rádi, že se i přes nepřízeň počasí sešlo 

u Sport klubu spoustu dětí i rodičů a my Vás můžeme nalákat na příští 

oslavu Halloweenu, která bude ve znamení Krampus taneční show. 

Podzim utekl jako voda a je tu adventní čas. Jako každý rok i letos zavítal 

do naší obce Mikuláš se svou početnou družinou a rozdal dětem balíčky. 

V sobotu 9. 12. 2023 jsme společně oslavili již 10 let od otevření Sport 

klubu. Po výborných kachních medailonkách se švestkovou omáčkou 

zahrál DJ Medy hity nejen 90. let, ale i současné fláky a trsalo se o sto 

šest. Tímto nám dovolte popřát Sport klubu další šťastnou desítku 

a manželům Jandíkovým stále plnou hospodu spokojených štamgastů. 

A co pro Vás chystáme v novém roce? Těšit se můžete na druhý ročník 

Masopustního průvodu, který projde obcí v sobotu 10. února. Už nyní 

můžete vymýšlet originální masku. Chybět nebude hudební doprovod 

během průvodu, masopustní dobroty a posezení s hudbou. 
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O všech akcích budete informováni prostřednictvím obecního rozhlasu, 

Facebooku a informačních letáků. 

Na závěr mi dovolte Vám všem popřát veselé Vánoce a v novém roce 

hodně zdraví, štěstí a spoustu osobních i pracovních úspěchů. 

Za kulturní výbor  

 Markéta Alinová 

 

Sbor dobrovolných hasičů v Rasoškách 

 
Vážení spoluobčané, 

podzimní nádherné počasí nám umožnilo pravidelné venkovní tréninky 

a my mohli v sobotu 23. 9. vyrazit do Libřic na hasičskou soutěž, která 

byla pro náš sbor výjimečná díky účasti mladých hasičů, kteří zde měli 

svou premiéru. V kategorii Mladší žáci soutěžil tým Rasošky „A“ 

a Rasošky „B“. Nervozita stoupala, ale vše klaplo a útoky obou týmů byly 

perfektní. 

Ze svých prvních závodů si tým „A“ přivezl 17. místo a tým „B“ místo 

18. 

Ženy z Rasošek obsadily 5. místo a družstvo mužů se umístilo na místě 

14. Protože nám počasí opravdu přálo, nenechali jsme si ujít ani poslední 

závody sezóny, a to v Jezbinách, kde jsme reprezentovali ve všech 

kategoriích. Družstvo mužů obsadilo 8. místo, družstvo žen skončilo 

na místě 4. Družstvu mladých hasičů Rasošky „A“ patří místo 12. 

a Rasošky „B“ skončilo na místě 10. 

Nevěnovali jsme se jen hasičským soutěžím, ale v neděli 1. 10. 2023 

ženská část sboru podpořila v Hradci Králové Kingspan běh proti 

rakovině. Součástí dětského hřiště u Sport klubu je mašinka, která už 

nutně potřebovala menší generálku, která proběhla v sobotu 14. 10. 2023. 
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Během sobotního dopoledne se měřilo, řezalo, natíralo a uklízelo. 

Výsledkem je opravená mašinka. Jsme velice rádi, že se této brigády 

zúčastnili i naši mladí hasiči. V neděli 22. 10. 2023 část našeho sboru 

podpořila akci Dobroběh pro Ditušku ve Vysokém Mýtě a opět nechybělo 

zastoupení mladých hasičů. Protože zima už se pomalu blíží bylo potřeba 

dokončit kosmetické úpravy hasičské zbrojnice, které znamenaly 

nahradit skleněné luxfery za plastové okno. První listopadovou neděli 

jsme uspořádali Dlabání dýní a opět jsme mohli vidět nádherné výtvory 

dětí i rodičů. Pravidelné školení velitelů ve Velkém Poříčí absolvoval 

Lukáš Pouznar a Ondřej Rezek. Ve středu 15. 11. 2023 jsme hasičskou 

schůzku s dětmi strávili venku společně s myslivci, kteří nás zavedli 

ke krmelci u fotbalového hřiště a děti ho tak mohly společně zvířatům 

naplnit. Poslední listopadový pátek 25. 11. 2023 se mladí hasiči sešli 

na obecním úřadě, kde se konala schůzka s přespáním. Součástí této 

netradiční schůzky bylo zapojení našich mladých hasičů do projektu 

Krabice od bot. Děti do krabic zabalily drobné dárky, které jsme 

odevzdali na sběrné místo do Jaroměře do Milíčova domu. Celkem jsme 

odevzdali 16 krabic. K večeři si děti pochutnaly na boloňských špagetách 

a po večeři nás čekal další program, a to stavění sněhuláka z plastových 

kelímků, který se nám moc povedl a zdobí vchod ve Sport klubu. Ráno 

jsme si pochutnali na zapečených toustech, které nám připravila paní 

Iveta Jandíková. Moc děkujeme. 

Toto bylo malé ohlédnutí za hasičským podzimem. Během zimních 

měsíců budeme s našimi mladými hasiči trénovat zdravovědu, topografii, 

uzlování a spoustu dalšího. V sobotu 10. února nás čeká Hasičský pětiboj 

v Josefově, kde si budou moc děti své znalosti vyzkoušet. 

Za celý sbor SDH Rasošky mi dovolte Vám všem popřát krásné 

a pohodové Vánoce. 

Za SDH Rasošky 

            Markéta Alinová 
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ZŠ s MŠ Rasošky 
 
Kolektiv ZŠ a MŠ Rasošky přeje všem obyvatelům Rasošek příjemné 

svátky vánoční a do nového roku hlavně pevné zdraví. 

 

Za ZŠ a MŠ Rasošky 

    Šárka Jechová 

 

 

ZO Zahrádkářů Rasošky 

Ohlédnutí 

Podzim ve spolku zahrádkářů byl stejně barevný jako na našich 

zahrádkách. Děkujeme všem, kteří se našich akcí zúčastnili a vyrazili 

s námi na výlet na Slavnosti holovouských malináčů, který jsme si 

zpestřili tematickou návštěvou sušárny a moštárny na statku Cidlina. 

Stejně rozmanitě proběhla i přednáška o hortenziích s ukázkami 

fotografické práce pana Pavla Chlouby. Největší dík pak patří těm, kteří 

přišli přiložit ruku k dílu na všech akcích, při brigádách nebo přípravách 

Betlému. 

Připravujeme 

Už na Štědrý den se můžete přidat ke 4. štědrodenní procházce. 

Odcházíme ve 13 hodin od Obecního úřadu, na zahřátí bude připraveno 

malé občerstvení. Opět si tedy můžete čekání na Ježíška ukrátit spolu se 

zahrádkáři. 

V novém roce samozřejmě nebudeme zahálet. Na jaře pro vás chystáme 

praktický workshop o roubování stromů. Jeho datum budeme určitě 

zveřejňovat tak, jak jste zvyklí. Všechny členy prosím, aby si 

do kalendáře již nyní označili sobotu 23. 3. 2024. Od 14 hodin se sejdeme 
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na výroční schůzi, letos nás čekají po pěti letech i volby statutárních 

zástupců. A hned v neděli 24. 3. 2024 uspořádáme brigádu na hřbitově, 

abychom ho uklidili po zimě. Těšíme se, že se k nám přidáte. 

Na závěr mi dovolte popřát Vám požehnané Vánoce, mnoho zdraví v roce 

2024 a nejen zahrádkářské úspěchy! 

Za ZO Rasošky 

          Katka Rejchrtová 

 

TJ Rasošky, z. s.  
 

Ohlédnutí za rokem 2023 v TJ Rasošky, z.s. 

Na začátku roku jsme objížděli hlavně halové turnaje a 18. února se naší 

starší přípravce povedl uhrát velice pěkný výsledek na turnaji 

v Hostinném, kdy obsadila 2. místo hned za MFK Trutnov. V jarní části 

soutěže to byl náš jediný mládežnický tým, který odehrál krajský přebor 

starší přípravky a v konfrontaci s o hodně většími kluby i městy rozhodně 

obstál. 

Družstvo mužů v jarní části bohužel nedokázalo vybojovat příčky 

zajišťující postup a vše nasvědčovalo tomu, že i další sezonu skončíme 

v lize Broumovska. O to větší bylo překvapení, když jsme v průběhu 

června dostali nabídku doplnit okresní přebor. Tu jsme se po krátkém 

váhání rozhodli přijmout. V letním období se povedlo zrekonstruovat 

buňky pro mládež a výrazně opět vylepšit první dojem z našeho 

sportovního areálu. Již tradičně jsme poslední červencový týden 

uspořádali Fotbalový kemp pro děti, který letos poctivě navštěvovalo 26 

hráčů. Hned po kempu jsme již napříč kategoriemi začali trénovat 

a připravovat se na začátek nové sezony. Na podzim jsme již měli tým 

mladší přípravky, který sbírá první fotbalové zkušenosti v okresním 

přeboru, dále tým starší přípravky, který v souklubí s Jaroměří předvádí 
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výborné výkony v krajském přeboru, tým mladších žáků, který hraje 

okresní přebor, a nakonec tým mužů, který se po těžkém začátku začíná 

srovnávat s novou a kvalitnější soutěží. Ke konci roku jsme ve spolupráci 

s obcí uspořádali tradičního Mikuláše a potěšili, a možná i trochu 

postrašili, více než 20 dětí. K dalším důležitým věcem, které se nám 

na sklonku roku povedly, je i dotažení smluvních vztahů s církví 

k pozemkům, na kterých vykonáváme naši činnost. Tato záležitost se 

povedla dotáhnout po neuvěřitelných 9 letech…  

Na závěr bych chtěl poděkovat všem trenérům za čas, který trénování 

v našem klubu obětují a všem, kteří dělají potřebný servis jako je sekání, 

praní dresů a údržba hřiště. Obci za vytrvalou finanční podporu, bez které 

bychom mohli fungovat jen velmi těžko. Dále fanouškům za podporu 

při zápasech a hráčům za nasazení a zápal do hry. 

Všem bych touto cestou chtěl za klub popřát klidné a pohodové vánoční 

svátky a do nového roku hodně štěstí, pevného zdraví a osobní 

spokojenosti. Budeme se s Vámi těšit na viděnou při zápasech nebo 

akcích jako jsou Čarodějnice, Dětský den nebo Mikuláš. 

Za TJ Rasošky, z.s 

Jan Rezek, sekretář 
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Myslivecké sdružení Paseky Rasošky z. s.  

 

Co dělají myslivci v zimním období? 

 

Nedílnou součástí naší práce s přírodou v zimě je přikrmování zvěře 

v období nouze. Dané období začíná sklizní na polích a trvá až do jara, 

kdy se znovu nastartuje vegetační sezóna. Jak již bylo zmíněno 

v minulém vydání Rasošského zpravodaje, zřídili jsme pro Vás možnost 

se do toho také zapojit. Za fotbalovým hřištěm se nachází krmelec 

pro srnčí zvěř a zásyp pro drobnou zvěř. Činnost jsme započali 

vycházkou s kroužkem mladých dobrovolných hasičů, kde jsme si s dětmi 

zopakovali znovu pravidla o přikrmování zvěře a společnými silami jsme 

tato zařízení naplnili. Na závěr jsme pro děti přichystali překvapení 

v podobě vypuštění 10ks bažantí zvěře na tomto území zvaném 

„smeťák". Na přiložené fotografii z fotopasti můžete vidět, že se nám 

všem společně dílo daří. Krmelec i zásyp zvěř intenzivně navštěvuje. 

Takto přikrmujeme v celé naší honitbě. 

  

Velkou oblibou rodin bývají každoroční vycházky na Štědrý den 

za účelem krmení zvířátek. Jsme rádi, že máte snahu zvěři pomoci 

a chcete se zapojit, nenoste ale zvěři pečivo, to se neslučuje s jejími 

potravními nároky. 

 

Současně si dovoluji požádat majitele čtyřnohých mazlíčků, aby zvláště 

v tomto období nedovolovali pejskům prohánět zvěř, která po vyčerpání 

ulehá a poté umírá v důsledku vyčerpání a zápalu plic.  

 

Na závěr bych si dovolila jménem mysliveckého spolku popřát všem 

občanům klidné prožití Vánočních svátků a v novém roce hlavně zdraví, 

štěstí a spokojenost. 

 

Myslivosti Zdar 
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Fotografie z fotopasti 

Za myslivecké sdružení 

Ing. Lucie Rejchrtová 
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Obecní úřad přeje všem občanům Rasošek klidné a pohodové 

prožití vánočních svátků plných lásky, rodinné pohody a 

krásných překvapení. Do nového roku hodně štěstí, zdraví, 

spokojenosti v osobním i profesním životě.  

OÚ Rasošky 
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